

Product Characteristic

Thank you for using our company remote control product, RM-L1576 is a newly developed universal remote control product for DAEWOO brand LCD/LED TV. Please try it after installing batteries at first time, if all functions are normal, you can use directly without setting. If it can't work normal, you need to make the following setting, then you can use for your TV.

Automatically searching code

- 1, Turn on your TV set, let your TV set be in the normal state play, and aim the remote controller in the front of the TV.
- 2, Press and hold the "MUTE" button for about 6 seconds, the remote controller will enter automatic search state, please pay attention to your TV, see the volume symbol appears on your TV or not, if yes, please release "MUTE" button at once, set finished.
- 3, Test other function buttons (except, POWER, and VOLUME button) can work well or not. If not, repeat steps 2 to 3, until you find the suitable code

Restore factory Settings

Press "POWER" button, then press "0", release the button, the remote controller restore factory Settings

Compatibility Type List



HUAYU®

RM-L1576

Product Characteristic

Спасибо, что выбрали продукт нашей компании. RM-L1576 является новейшей разработкой — это универсальный пульт дистанционного управления телевизорами LCD/LED компании DAEWOO. После установки батареек попробуйте воспользоваться пультом. Если он выполняет свои задачи и работает нормально, ПДУ в настройке не нуждается. В противном случае воспользуйтесь приведенной ниже инструкцией для его настройки, после которой пульт можно использовать для управления вашим телевизором.

Автоматический поиск кода

1. Включите телевизор, оставьте его в обычном режиме и наведите на него пульт.
2. Нажмите и удерживайте кнопку

выключения звука "MUTE" на протяжении 6 секунд. Пульт перейдет в режим автоматического поиска. Как только увидите, что на экране вашего телевизора появился символ громкости, сразу отпустите кнопку выключения звука "MUTE". Настройка завершена.

3. Проверьте, работают ли остальные кнопки (кроме кнопки питания - "POWER" и кнопки звука - "VOLUME"). Если что-то не работает, повторяйте 2 и 3 шага, пока не обнаружите подходящий код.

Восстановить заводские настройки

Нажмите и удерживайте кнопку питания - "POWER", затем нажмите кнопку "0". Отпустите кнопки. Заводские настройки пульта восстановлены.